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Voorzitter Mark Boumans 

 

  

1 
 

Verzoek om toetreding tot Regio Achterhoek gemeente Montferland 
M. Besselink en O. van Dijk zijn afwezig, maar hebben schriftelijk akkoord gegeven om 
het voorstel voor te leggen aan de 7 gemeenteraden.  Het algemeen bestuur stemt 
unaniem in om het voorstel voor te leggen aan de 7 gemeenteraden. 
A. Stapelkamp geeft mee om Montferland mee te nemen in de ontwikkeling die de 
Achterhoek de afgelopen 5 jaar heeft gemaakt. M. Boumans antwoordt dat dat zeker 
belangrijk is. Na besluitvorming kunnen we een brief sturen om Montferland welkom 
te heten en uit te nodigen om nader kennis te maken met onze manier van werken. 
Actie W. Stortelder 
Naast een programma voor de Raadsleden zou er voor het college een een 
programma gemaakt kunnen worden.  
J. Bengevoord geeft mee dat bij de uittreding van Montferland de inwonerbijdrage 
omhoog is gegaan. Logisch is daarom om deze nu weer te verlagen. 
S. Veneman antwoordt dat in het voorstel is opgenomen om dit mee te nemen in de 
begroting 2025, waarbij ook het stopzetten van de bijdrage van de provincie wordt 
meegenomen. 
J. Bengevoord geeft verder mee om ook alvast te kijken naar de posities binnen Board 
en Thematafels. Kunnen we Montferland hier alvast iets laten betekenen? 
S. Veneman zal dit verkennen. 
 
Op 20 november zal tijdens de burgemeesterskring het besluit om het raadvoorstel 
voor te leggen aan de 7 gemeenteraden fysiek worden bekrachtigd. Actie S. Veneman 
 

2.           Rondvraag 
A. Bronsvoort geeft aan dat er weer vacatures zijn bij de VNG. De sluitingsdatum is 1 
november. Afgesproken wordt om dit te bespreken in de colleges volgende week en via 
de AB-app af te stemmen wie zich kandidaat wil stellen. M. Boumans geeft aan dat 
vanuit het college van Doetinchem geen belangstelling is.  
A. Stapelkamp wil graag terugblikken op de Open Days. J. Bengevoord wil dit graag 
koppelen aan de Europastrategie die wordt opgesteld. Dat kan mogelijk 22 november, 
maar wellicht is dat te snel. Actie J. Bengevoord 
A. Stapelkamp geeft aan dat Achterhoek Food niet goed geborgd is. Het is een mooi 
groot project maar binnen de gemeenten zijn er geen portefeuillehouders of 
aanspreekpunten. Dat maakt dat het voor de projecteigenaren erg lastig en land het 
project niet goed. M. Boumans geeft aan dat dat voor meer projecten geldt, blijft lastig. 
 

 
 
 
Vastgesteld d.d. 22 november 2023 



 

Pagina 2 
 

 
 
 
 
 
drs. S. Veneman MBA,     mr. M. Boumans MBA MPM, 
secretaris/directeur     voorzitter  
 
 


